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CONSELL DE BARRI DE VALLCARCA – RESUM DELS PUNTS DE L’ORDRE DEL DIA 3 DE 

DESEMBRE 

 

Data: dijous 3 de desembre de 2020 hora: 18.30 h Lloc: sessió virtual des de la Sala de 

Plens de Districte de Gràcia  

Assistència política, tècnica, d’entitats i associacions i de la ciutadana: 35 persones  

Ordre del Dia 

 

1. Benvinguda i informe Regidor 
2. Presentació i votació dels/les candidats/es a Comissió de Seguiment 
3. Projecte de casals comunitaris 
4. Nova promoció d’habitatges dotacionals per gent gran a la ctra. de Sant 

Cugat 
5. Torn obert de paraules 

 

Desenvolupament de la sessió 

 

El Regidor Eloi Badia presenta als consellers: 

• Alberto Lacasta, Conseller del barri Vallcarca i els Penitents 

• Jordi Farriol (Bcomú) 

• Jordi Folch (JxCAT) 

• Marc Bosch (ERC) 

• Jordi Bea  (Ciutadans) 

• Jordi Daura (BxCanvi) 
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1. INFORME DEL  REGIDOR 

Dades Covid-19 

Casos Covid-19 confirmats. 

Vallcarca i Penitents Districte de Gràcia Ciutat 

517 4000 27600 

 

Activació de l’acció municipal. Vallcarca i Penitents. 

Tot i que  la corba des de maig mostra avenços en la seva tendència a la baixa, la crisi sanitària ha 

encetat una situació de crisi econòmica i social que marca en bona mesura els condicionants de les 

accions municipals. 

El regidor del Districte Eloi Badia exposa quines mesures concretes es té previst desenvolupar en el 

present exercici: 

● Millores urbanístiques a Plaça Alfonso Comín. 

● Rehabilitació i activació com a equipament de Can Carol. 

● Compostador municipal al Punt Verd de Vallcarca. 

● Parc Güell: reapertura, recuperació com a espai públic d’ús veïnal (3000 visites diàries) i 

sostenir l’aforament turístic limitat (de 9 a 4.5 milions de turistes anuals) com a futuribles. 

● Planejament de l’àrea del Viaducte dins El barri que volem, destinació de dos solars a 

Bécquer i Av. Vallcarca a cohabitatge. 

● Millores en l'accessibilitat a l’estació de metro Vallcarca (competència Generalitat). 

● Desenvolupament de protocols d’acció de la Guàrdia Urbana i dels serveis de neteja al barri 

de Penitents enfront la problemàtica generada pels senglars. 

● Pacificació d’entorns escolars dins el projecte Protegim les escoles. 

● Impuls a l’escola pública i posada en funcionament d’una escola bressol al 2021. 

● Ús complementari de l’Escola ambiental Bosc Turull amb les escoles Montseny i 

Farigola. 

● Millores a la seguretat de la vorera de l’Escola Josep Mª de Segarra. 

● Campanya de nadal centrada en l’impuls del consum responsable i la promoció del comerç 

de proximitat. 

● Com a part de les manifestacions nadalenques, Pessebre de Vallcarca, Carteres Reals, 

Gimcana, i recollida de joguines.  
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Línies mestres del PAD. 

Alberto Lacasta, Conseller del barri exposa els sis eixos del Pla d’actuació de Districte per enguany. 

1. Recuperació de l’economia. 

● Pla de xoc pel comerç local.  

● Promoció de l’associacionisme comercial. 

2. Recuperació sanitària i social. 

● Adaptació d’espais a les campanyes de la grip i proves PCR. 

● Garantia d’alimentació a través del Servei d’atenció domiciliària (SAD) 

● Rebost solidari. 

● Projecte Casal comunitari. 

● Abordatge de les violències masclistes. 

3. Acceleració de la transició ecològica. 

● Pacificació escolar. 

● Planificació de l’eix verd de Vallcarca. 

4. Ciutat educadora. 

● Ampliació d’escoles i impuls al IES Vallcarca. 

● memòria històrica 

5. Ciutat més segura i amable. 

● Habitatge social i cooperatiu. 

● Captació d’habitatges buits. 

● Redefinició àrea Viaducte de Vallcarca. 

● Pla estratègic Parc Güell. 

6. Impulsem ciutat oberta. 

● Projecte Can Carol com a equipament comunitari. 

● Antic Consolat de Dinamarca 

● Taules comunitàries. 

● Seguiment Institut Vallcarca.  

 

 

2. PRESENTACIÓ I VOTACIÓ DELS CANDIDATS A LA COMISSIÓ DE SEGUIMENT 
 

Manuel Toribio (AVV Gràcia nord-Vallcarca) presenta la seva candidatura a Comissió de seguiment. 

La seva candidatura no és aprovada per 2 No, 1 Abstenció, 0 Sí. 

L’altre candidat, el Sr. Ricard Pérez no es troba present per la qual cosa no es presenta la seva 

candidatura per ser votada. 

Per tant no ha estat escollit cap nou membre a la Comissió de Seguiment 

 

 

 

 



 

4 
 

 

3. PROJECTE CASALS COMUNITARIS 

 

El Tècnic de Barri, Sr. Carmelo Alcalde, explica el projecte amb l’ajut d’un power point que 

s’adjunta 

 

S’obre un torn de preguntes sobre aquest projecte. No hi ha cap pregunta 

 

 

4. NOVA PROMOCIÓ D’HABITATGES DOTACIONSLS PER A GENT GRAN A LA CTRA. ST. 

CUGAT 

 

El Director de Llicències i Espai Públic, Sr. Jordi Raboso, explica la promoció amb l’ajut d’un 

power point que s’adjunta 

 

S’obre un torn d’intervencions sobre aquesta promoció: 

 

Carles Sasot i Manuel Hernández (veïns de Penitents) critiquen la inadequació de l’espai 

destinat a vivendes per mancança i/o insuficiència d’espais comuns pròpiament 

dotacionals; la manca d’estudis quantitatius sobre l’evolució dels nivells de contaminació, 

en un espai destinat a població vulnerable; i que les obres de cobriment de la Ronda han 

quedat posposades. Exposen l’oposició de l’AV a la pèrdua d’espai de parc actual que 

suposaria i proposen com a alternativa l’adquisició i habilitació de vivenda usada.     

 

5. TORN OBERTS DE PARAULES 
 

Belén Igarcheta (AFA Escola Pare Poveda i membre de la Coordinadora d’escoles públiques 

de Gràcia) demanda seguiment de la construcció de l’IES i del nou parc al carrer Anna 

Piferrer, al temps que critica l’ambigüetat d’algunes entitats contràries a l’IES.  

Albert (associació veïnal Som Barri) i Santi (Escola Farigola) s’hi sumen a aquest 

posicionament tot criticant la instrumentalització dels joves per alguns sectors. 


